
 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde den 5. september 2023 
Tilstede: Michael, Carl, Monica, Karina, Bettina, Heidi og Dan 

Afbud fra: Søren og Henrik 

Mødeleder: Dan  

Referent: Dan 

 

Dagsordenspunkt   Beslutning Ansvarlig 

Rundtur 

Vi starter med en rundtur på skolen og i 
Specialbørnehaven 

 Udsat til næste skolebestyrelsesmøde  

Årshjulet  

Gennemgang af årshjulet fra sidste 
skoleår. Er der noget vi skal have med 
videre? 

Er der nye indsatser i dette skoleår som 
ønskes inddraget i årshjulet? 

Det er besluttet at skolebestyrelsen arbejder med 
følgende særlige indsatser i kommende skoleår; 

• Dannelse set ind i en folkeskole kontekst 
• En nærværende skole 
• Kostpolitik 
• Revidering af principper 

Dan udarbejder et forslag til årshjulet til godkendelse på 
næste skolebestyrelsesmøde.  

HV 

En nærværende skole 

Status på planlægningen 

Det er besluttet der etableres en aften for forældrene som 
omhandler hvad gør vi, som forældre mod vores barn 18 
år og hvordan det er at være familie - forældre, søskende, 
når der er et barn at tage særlige hensyn til i hverdag.  

Foredragsholderen er besluttet. Skolebestyrelsen 
udsender invitationer til forældrekredsen, når der er aftalt 
færdig med foredragsholderen.  

HV/BB 

Byggeri 

Orientering om status på byggeri med 
særlig fokus ændringer i 
bygningstegningerne for at få byggeriet 
til at stemme med afsatte midler 

Hvilke fordele og udfordringer ser 
skolebestyrelsen ved kommende 
tilpasninger? 

Orientering om status på økonomien i 
projektet 

Den afsatte økonomi til byggeriet bliver ikke reguleret i 
forhold til indeks, hvilket betyder at økonomien til 
byggeriet er nedskrevet med ca. 6 millioner kroner.  

Det overvejes om, der skal etableres kontakt med  

Skolebestyrelsen afgiver signaler på nuværende tegning 
på ”Skjernåskolen på Lønborgskolen”. Der er et særligt 
ønske om at afdeling A og B3 tegnes om, samt at 
terapibadet etableres ved Skjernåskolen.  

 

    

DS 



 

 

Hvilke handlinger påkræver 
overstående? 

 STU 

Orientering om STU-området, herunder 
byggeri i STU  

Der er etableret nogle arbejdsgrupper omkring STU-
området, hvor man bl.a. vil arbejde den nye lovgivning på 
STU-området, organisering af STU-området i RKSK, 
målgrupper for STU-uddannelsen og til- og ombygning af 
STU-huset i Tarm.  

Arbejdet i arbejdsgrupperne forventes færdigt i november 
2023.  

 DS 

Små korte og orienteringspunkter 

Kommende skoleår - elevtal/økonomi 

 

 

Personalets dag 

Fordeling af skolebestyrelsesmedlemmer 
til enhederne 

 

 

Samlet set ser økonomien på skolen fornuftig ud. Ingen 
budgetoverskridelser. Dog vil der komme til at skulle blive 
anvende lidt flere midler på personalelønninger grundet 
behov for flere timer i enkelte klasser, grundet forventet 
fravær.   

Skolebestyrelsen melder tilbage. 

Er fordelt. Afventer enkelte enheder.  

 

Eventuelt 

Telefon til SFO 

 

Orientering fra skoleleder/Dan 

 

Det opleves at det kan være svært at ringe ind til SFO én 
om eftermiddagen. Dan følger op.  

Dan er deltidssygemeldt grundet gener fra ulykken. 
Afventer hvad et kommende forløb kan være.  
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